
Gårda Brygga Vägförening, Styrelsemöte 28 juni 2011 

Närvarande: Christer, Anette, Carina, Magnus 

1. Ordföranden öppnar mötet. 
 

2. Magnus för protokoll. 
 

3. Synpunkter på utförd asfaltering av Gamle Vårdsvägen har inkommit. NCC åtgärdade 
nivåskillnader mot infarter. Det är dock skarpa avslut mot vägren. CL ber vår sakkunnige titta på 
de senaste asfalteringarna.  
 

4. Reglering av kostnad för asfalteringsarbeten av Bergvägen är utförd. Underlag för nedlagda 
kostnader finns. Belopp stäms av med beslut i tidigare årsmötesprotokoll. 
 

5. Ny offert på asfaltering av Davids väg, Stockrosvägen, Gotthards väg, Militärvägen, Kolonivägen 
samt Christmansvägen. 
Priserna är ca 20% högre mot de senaste offerterna. 
Fler offerter inhämtas i höst då priserna brukar sjunka något. 
 

6. Varför blir Gotthards väg så gropig. Behöver ytterligare dräneringsarbeten utföras? Frågan tas 
upp då fler offerter inhämtas i höst. 
 

7. Röjning av vägrenar behövs efter södra Strandvägen, Ängsvägen samt Hallavägen. CL kontaktar 
Claes Åkerberg. 
 

8. Början på Hallavägen har skador som Vägverket (Peab) skall åtgärda under sommaren. 
Vägverket anser att ansvaret för detta får delas mellan Vägverket och Vägföreningen och får 
delas 50/50. 
 

9. CL frågar bank hur finansiering kan utföras för kommande asfalteringsarbeten. 
Denna fråga skall tas upp på årsmötet. 
 
 
Nästa styrelsemöte hålls den 11 juli kl.18.00. 
 
 

Sekreterare    

Magnus Hagman 

 


